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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2020. február 20. (csütörtök) napján 18 óra 30 perckor Szekszárd Megyei 
Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Dísztermében megtartott rendes nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád elnök;  
     Faragó Zsolt elnökhelyettes; 

Csötönyi László képviselő, bizottsági tag 
Zaják Rita képviselő, bizottsági tag; 
Nyerges Tibor külső bizottsági tag; 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag; 

 
Távolmaradását jelezte:  Kizakisz Georgiosz Román külső bizottsági tag; 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: Gyurkovics János alpolgármester; 

Gulyás Róbert képviselő; 
Majnay Gábor osztályvezető; 
Balázs László kommunikációs referens; 

A jegyző megbízásából:  dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető; 

 

Meghívottak:    Piros László, az Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnöke; 
Alexandra Manea az íjász világbajnokság szervező 
bizottságának tagja 

 

Murvai Árpád elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 6 bizottsági tag jelen van, a 
bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 18 óra 30 perckor megnyitja. 
 
Murvai Árpád elnök: Nagy tisztelettel köszönti a megjelenteket. Köszöni a sajtó 
érdeklődését. Köszönti alpolgármester urat, aki jelenlétével megtiszteli a bizottság ülését. 
Külön tisztelettel köszönti az íjász egyesületek vezetőit, akik vállalták, hogy az első napirendi 
ponttal kapcsolatban tájékoztatást nyújtanak a bizottság tagjainak. Tisztelettel köszönti 
Majnay Gábor osztályvezető urat, valamint a jogi és bizottsági referenst, aki képviseli a 
jegyzőt. Külön köszönti még Gulyás Róbert önkormányzati képviselő urat, aki érdeklődésével 
megtiszteli a bizottság mai ülését.  Kizakisz Georgiosz Román jelezte, hogy kisfiával 
diákolimpiai küzdelmen vesz részt, ezért a bizottság mai ülésén nem tud megjelenni. Innen is 
reméli, hogy szép sikereket érnek el a versenyen, és szekszárdi sikerekről számolhat majd be 
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a sajtó. Tájékoztatja a bizottságot, hogy a meghívón szereplő pontok közül néhányat 
kénytelen lesz a bizottság elnapolni, mert a városban sok minden megváltozott. Ennek a 
változásnak megfelelően a bizottság által tárgyalandó napirendi pontok száma is csökkenni 
fog. Javasolja, a második, harmadik, negyedik, ötödik és nyolcadik napirendi pont levételét. A 
napirendi pontok levételéhez indokolást is szeretne fűzni.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: A hatodik napirendi pontot is javasolná levenni, mert a Polip 
Ifjúsági Egyesület időközben megküldte az elszámolását, amely rendben van.  
 
Murvai Árpád elnök: Egy indokolást már hallott a bizottság Majnay Gábortól, aki segíti a 
bizottság munkáját. A kettes napirendi pont azért vált éretlenné és okafogyottá, mert a 
sportcsarnok átadás-átvételi procedúrájára még nem került sor. Ugyanezen oknál fogva vált 
okafogyottá a hármas számú napirendi pont is. A négyes számú napirendi pont is sajnos 
időszerűtlen, és a távolabbi időkbe kellene majd áthelyezni a tárgyalását. Az ötödik napirendi 
pont tárgyalását azért javasolja elnapolni, mert szeretne még egyeztetni a Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottsággal is.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Szeretné, ha a bizottság felvenné a napirendjére a „Közösségi 
szemétszedés” tárgyú szóbeli előterjesztést. 
 
dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens: A jegyzőkönyvben szeretné rögzíteni, hogy a 
meghívó kiküldése előtt az elnökkel nem került sor az egyeztetésre. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a 2. napirendi pont levételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a 3. napirendi pont levételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Az elnök szavazásra teszi a 4. napirendi pont levételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az 5. napirendi pont levételére vonatkozó javaslatot, amelyet 
a bizottság 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a 6. napirendi pont levételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a 8. napirendi pont levételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a „Közösségi szemétszedés” tárgyú, szóbeli előterjesztés 
napirendre történő felvételére vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 6 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a nyilvános ülés napirendjének elfogadására tett javaslatot a 
kiegészítéssel és a módosításokkal együtt, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 
1. napirendi pont: 

Beszámoló az íjász VB előkészületeiről, a szervező bizottságba delegált személy 
megválasztása 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Faragó Zsolt elnökhelyettes 
Meghívottak: Szedlár János a Magyar Íjász Szövetség alelnöke 

Piros László az Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnöke 
  Nagy Attila a Tolnai Tájak Íjász Egyesület elnöke 
  Alexandra Manea a szervező bizottság tagja 
 
2. napirendi pont: 

Közösségi szemétszedés 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Faragó Zsolt elnökhelyettes 
Előadó: Faragó Zsolt elnökhelyettes 
 
3. napirendi pont: 

Egyebek 
 

 
1. napirendi pont: 

Beszámoló az íjász VB előkészületeiről, a szervező bizottságba delegált személy 
megválasztása 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Faragó Zsolt elnökhelyettes 
Meghívottak: Szedlár János a Magyar Íjász Szövetség alelnöke 

Piros László az Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnöke 
  Nagy Attila a Tolnai Tájak Íjász Egyesület elnöke 
  Alexandra Manea a szervező bizottság tagja 
 
Murvai Árpád elnök: Nem is olyan sokára egy nagy esemény kerül megrendezésre a 
városban. Szeretné köszönteni még egyszer Alexandra Maneát és Piros Lászlót. Az íjász 
világbajoksággal kapcsolatban elmondja, hogy egy darab szerződés van a bizottságnak a 
birtokában, amely a keltezése alapján nem új keletű. Éppen ezért vált szükségessé, hogy az 
íjász világbajnokság előkészületeiről és a szervező bizottság tagjainak megválasztásáról 
beszéljen és tárgyaljon a bizottság. A szerződés arra inspirálja őket, hogy nagyban segítség 
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ezt a rendezvényt. Felkéri a meghívottakat, hogy tájékoztassák a jelenlévőket arról, hogy 
hogyan állnak az előkészületeket.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Elmondja, hogy ő a 
Magyar Íjász Szövetség képviseletében van jelen a mai ülésen. A két helyi klubot Piros László 
és Nagy Attila képviseli. Ez a történet igazából 2018 decemberében kezdődött.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Szeretné, ha a bizottság egy részletes beszámolót kapna, mert 
ez a rendezvény csak nemrég jutott többüknek is a tudomására. Neki már sikerült 
egyeztetnie a részletekről, de szeretné, ha a bizottság tagjai is részletes beszámolót 
kapnának az előkészületekről.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ő személy szerint 
2018 óta van benne ebben a történetben. 2018 decemberében tudomására jutott, hogy íjász 
világbajnokságot pályázott meg a szövetség egy egri helyszínnel, amelyet meg is nyert. Úgy 
gondolta, hogy ez a rendezvény a bikavér hazájában sokkal jobb helyen lehetne, ezért nem 
kis feltűnést keltett a szövetség és Eger környezetében. A sok intézkedés következtében 
tavaly júliusra létrejött Szekszárd város és a szövetség között egy egyezség arról, hogy ez a 
világbajnokság ide kerüljön. Nagyon sokan pozitívan álltak ehhez az egészhez, és a 
szövetségnek is tetszett ez az elképzelés. Sötétvölgy egy nagyon speciális helyszín, mind a két 
helyi klub bonyolított már le itt országos rendezvényeket. A helyszín szakmailag tehát kiváló. 
Egyetlen egy kardinális kérdés volt, mégpedig, hogy hol lehet ennyi íjászt elhelyezni. 
Körülbelül négy hónapjába telt, mire sikerült felderítenie, hogy hol tudnának körülbelül 
1.000 főt elhelyezni. Körülbelül 700-800 fő sportolóra lehet számítani a világ 27-30 
nemzetéből. Ehhez még hozzájönnek a kísérők, családtagok és érdeklődök is. Kellett valaki, 
ezt kézben tartja, mert jönnek például versenyzők Ausztráliából és Svédországból is. A 
svédek körülbelül 60-an jönnek, repülővel, és szeretnének egy helyen lenni. Ennyi 
személynek a buszoztatást is meg kell oldani. Egy ez rendkívül összetett feladat, és nem 
akarták például, hogy egy háromfős helyre egy személy jelentkezzen be. Most már több mint 
400 fő jelentkezett a versenyre, de még csak február van. Így meri azt is mondani, hogy 
lehet, hogy több nevező lesz, mint amire számítottak először. 
 
Murvai Árpád elnök: A nevezés a versenyzőt jelenti csak, vagy a küldöttséget is?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Csak a sportolót. 
Ezért mondja, hogy az 1.000 fővel lehet, hogy keveset is mondott.  
 
Murvai Árpád elnök: Ez a sok nemzet mikorra kell, hogy leadja a hivatalos jelentkezését?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Májusra már tudni 
fogják, ez az utolsó határidő.  
 
Murvai Árpád elnök: Tehát június 1-jétől mindenki tisztában lesz azzal, hogy hány fő érkezik 
a versenyre? 
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Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Lehet még az után 
is nevezni, de akkor már magasabb lesz az ár, amelyet véleménye szerint már nem várnak 
meg a versenyzők.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: A sötétvölgyi tábor milyen funkciót fog betölteni a verseny 
alatt? 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Elmondja a teljes 
programot, amit tud, és ehhez még lehet majd kérdéseket feltenni. A sötétvölgyi tábor lesz a 
bázis. Ott lesz a munkásoknak a csapata elhelyezve. A táborba befelé menet az első réten 
egy nagy sátor lesz majd elhelyezve. Itt lesz a bázis, egészségügyi ponttal, büfével, itallal és 
helyi termékeket bemutató kisebb sátrakkal. Szeretné, ha a helyi termelők megjelennének 
ott, és nemcsak a borok. Van nagyon sok érték a környéken a borok mellett is, gondol itt 
például a mézeskalácsra vagy akár a paprika cseppekre is. Sok olyan dolgot lehetne idehozni, 
ami a környéken megtalálható. Ezeknek az egyeztetése még folyamatban van. A hátsó réten, 
a tábor mögött lesz a belövő pálya. Itt biztonságtechnikai ellenőrök, bírók, nemzetközi bírói 
csapat is figyel majd arra, hogy minden biztonságban menjen. A szakmai munkálatokban a 
két helyi klub fog tevékenyen részt venni. Augusztus 9-én, vasárnap lesz az első hivatalos 
edzési nap és regisztrációs nap Sötétvölgyben. A főiroda a gyermektábornál lesz. Nagyon 
speciális egyébként a helyzet, mert hat darab pálya került kialakításra, és mind a hat pályát 
ebből a központból lehet majd elérni gyalogosan. Nem kell busszal szállítani majd a 
versenyzőket. Nagyon sok nemzetközi versenyen ugyanis még 20-30 kilométert szokták 
utaztatni a versenyzőket a felszereléssel, amely elég körülményes azért. Így ez a hely most 
sokkal kényelmesebb lesz mindenki számára. Éppen ezért repülő rajtosan tervezik a 
versenyzőknek az indítását körülbelül 10 perces különbséggel reggel nyolc óra és délután fél 
egy között. Ez azt jelenti, hogy az utolsó csapat is délután négy és öt óra között be fog 
érkezni. A táborban mindig lesz mozgás folyamatosan, ami sokkal jobban kezelhető ennyi 
résztvevőnél. Augusztus 10-e hétfői nap, amikor is ugyanez lesz a felállás, de öt vagy hat óra 
körül, ez még nem lett véglegesítve, lesz egy találkozási pont a városi sportcsarnoknál. Ennyi 
autó és buszt ugyanis csak ott lehet leparkoltatni. Itt jelzi, hogy arra a parkolóra szükségük 
lenne.  
 
Murvai Árpád elnök: Ezzel csak annyi a gond, hogy strandszezon van akkor, amikor is eléggé 
lecsökken a szabad kapacitás a parkolóban. Ráadásul most épül ott egy uszoda is.   
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Igen, volt is ma a 
helyszínen, és megnézte, hogy hogyan is néz ki.  
 
Murvai Árpád elnök: Az építkezés hatalmas területet vett el a parkolóhelyektől.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ezt nyilván meg 
lehet oldani, hiszen ott mindig építkezés folyik, szerinte el lehetne addig pakolni onnan. Ott 
inkább rendetlenség van és kosz.  
 
Piros László, az Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnöke: Véleménye szerint a vásárteret kellene 
megnyitni. Ott van egy nagy tér, amelyet lehetne parkolásra használni. 
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Murvai Árpád elnök: Nem lenne messze? 
 
Piros László, az Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnöke: Véleménye szerint nem. 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Csak irányítást 
igényel, hogy ki, honnan hova menjen.  
 
Murvai Árpád elnök: Kinek kellene a parkolást és az irányítást megszervezni.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ebben szeretnének 
segítséget kérni a várostól. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A rendezvénynek a biztonságáról, a szállításról és a parkolásról 
van esetleg alternatív elképzelés?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Hivatalosan még 
nem bíztak meg semmilyen céget sem. Vannak elképzeléseik és önkénteseik is, akiket azért 
lehet aktiválni erre. Nem tudja, hogy a két helyi klubnak mennyi felszabadítható embere van 
még esetleg. A versennyel kapcsolatban jelentek meg újságcikkek, amelyeknek 
köszönhetően folyamatosan jelentkeznek hozzá önkéntesek is, akik ismeretlenek számára, és 
amely emiatt örömteli a számára.   
 
Murvai Árpád elnök: Javasolja, hogy a középiskolás diákokkal is legyen felvéve a kapcsolat.  
 
Csötönyi László bizottsági tag: Számukra ezt le lehetne igazolni az érettségihez közösségi 
szolgálatként. Megvan a pontos szabály arra, hogy egyszerre hány órát lehet leigazolni. 
Véleménye szerint a diákok szívesen vennék ezt a lehetőséget.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Van a helyi kluboknak szerződése az iskolákkal? 
 
Piros László, az Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnöke: Igen, van az iskolákkal szerződésük. 
 
Murvai Árpád elnök: Ez a bizottság nemcsak sporttal, hanem ifjúsággal is foglalkozik, így 
ebben a kérdésben is nagyon szívesen segítenek.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Sok diák nem tudja, hogy hova menjen teljesíteni ezt a 
szolgálatot.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Egy hét alatt 
rengeteg munkát tudnának végezni a diákok. Kell segítség Sötétvölgyben is a parkoláshoz, de 
az információs pulthoz is kellenének olyan személyek, akik beszélnek nyelveket.  
 
Csötönyi László bizottsági tag: A diákokra lehet számítani.  
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: A frakciójuk azt szeretné, ha minél több szekszárdi személy 
lenne megbízva.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Nála ez kritérium is 
volt, és jelezte a szövetségnek, hogy helyiekkel szeretne dolgozni.  
 
Csötönyi László bizottsági tag: Véleménye szerint a polgárőrség és a Szőlőszem is tudna 
segíteni ebben a munkában. 
 
Murvai Árpád elnök: Tehát a sportcsarnok melletti parkolást kérné a szervező bizottság, de 
felmerült jó ötletként a vásártér is. Melyik napra kellene ez a helyszín? 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Hétfőre, augusztus 
10-re, a megnyitó ceremóniára. Ott parkolna le mindenki, és onnan a nemzetek a 
táblácskájukkal, esetleg Bartinás kísérőkkel felvonulhatnának a négysávos úton a Béla térre. 
A Bartinások esetleg táncolhatnának is egyet, lehetne valamilyen zene is akár. A Béla téren 
lenne a hivatalos megnyitó a fővédnök úrral, a védnökökkel, a polgármesterrel és a bizottság 
képviselőivel.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ez lenne 17 órakor?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Körülbelül igen. 
Akkor lenne a gyülekező. Abból indulnak ki, hogy augusztusban elég meleg van, és ne legyen 
valamilyen probléma ebből. Borászok és helyi sajttermelők is kivonulhatnának ide, valamint 
pogácsát is lehetne fogyasztani. A borkút is egy nagy attrakció lehetne, és a Csurgó Zenekar 
is jelezte, hogy szívesen részt venne ebben a projektben. Örömmel várnak egyébként ilyen 
résztvevőket ebben a megnyitóban a helyiek részéről. A városban óriási hangulatot lehetne 
teremteni ezzel a rendezvénnyel, és véleménye szerint kellene a Garay tértől a Béla térig, 
amely be is van kamerázva, állatcélokat, különböző molinókat kitenni. A kirakatokba lehetne 
céltáblákat rakni, így lehet, hogy abba az üzletben is jobban bemennének az emberek. Jó 
hangulatot lehetne csinálni a városban, és erre kellene keresni embereket. A felvonulás 
közben nem lenne lövöldözés, de például más városi rendezvényekkor, mint a Pünkösdi Hal-
és Vadünnep, jó lenne, ha szövetség kiállhatna egy standdal, és népszerűsíthetné a versenyt, 
is kitehetne egy molinót arról, hogy ekkor lesz egy ilyen rendezvény. Esetleg a magyar 
válogatott is tarthatna egy bemutatót. A Béla téren vagy a Vármegyeházán a világbajnokság 
ideje alatt lehetne lövési lehetőséget biztosítani olyan személyeknek, akik érdeklődnek az 
íjászat iránt. Akár egy Béla téri dínó vadászatot is létre lehetne hozni.  
 
Piros László, az Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnöke: Így a gyermekek is ki tudnák próbálni 
egy kicsit az íjászatot.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Nemcsak a 
gyerekek.  
 
Murvai Árpád elnök: Ez a város feladata lenne?  
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Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: A szövetség hoz 
minden szükséges eszközt. Igazából a helyszín kellene, hogy biztosítva legyen. De utánajárt, 
és megtudta, hogy ez a helyszín be van kamerázva, és nem gondolná, hogy ezen a területen 
bármiféle probléma lenne ezekkel az eszközökkel. Egy nagy látványosság, egy nagy attrakció 
lehetne ezen a helyszínen, ami a résztvevőknek nagyon tetszene, és a városban is nagy 
hangulatot keltene.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Sötétvölgy amúgy is egy felkapott hely. Ott mire számíthatnak 
majd az érdeklődök? 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Fogyasztani is 
tudnak majd, és betekintést is kapnak. Fognak olyan célokat kialakítani, ahol láthatják majd a 
versenyzőket versenyezni. Hány embert tud befogadni ez a helyszín? Lesz ott 1.000 ember. 
Ennyit be tud fogadni? 
 
Csötönyi László bizottsági tag: Ez hétköznapra esik, így nem biztos, hogy olyan sokan 
lesznek. 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Nem lesz ott 
egyszerre 1.000 ember. 700-800 sportoló kint lesznek a pályán, és nem is fognak látszódni. 
Lehet, hogy lesznek ott kísérők, és fél 12 körül már lehet, hogy beérnek az első csapatok, akik 
leülnek egy jégkrémre, kávéra vagy ebédre, de folyamatos lesz a mozgás a helyszínen, éppen 
azért, hogy ne egyszerre legyen az egész, mert úgy kezelhetetlen lenne, és sokkal nagyobb 
lenne a hibalehetőség. A vendégeket is lehet majd ott fogadni.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az új építményt is megkapja a versenyre a szervező bizottság? 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Igen. Ott is lehet 
majd regisztrálni. Most még nem tudják, hogy vasárnap vagy hétfőn fognak-e inkább érkezni 
az íjászok, éppen ezért több regisztrációs lehetőséget akarnak biztosítani.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Ha beérkezik egy csapat, akkor utána elmegy haza? 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Valaki elmegy haza, 
de valaki ottmarad, és bevárja a csapattársát, aki lehet, hogy később érkezik be. A svédek 
nyilván megvárják majd egymást, és ott majd egyszerre fog mozogni a csapat a busszal.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Ez rengeteg autót jelent majd egyszerre.  
 
Piros László, az Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnöke: Véleménye szerint ott is mozgás lesz 
majd azért. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A szállítást ki oldja meg? A szervezők vagy a versenyzők? Ez egy 
egész napos program lesz? 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Igen.  
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Fontos lenne, hogy a bizottság tudja a pontos időpontokat 
például a sportcsarnok kapcsán is. 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Véleménye szerint 
jelöljenek ki öt órát, mert nem gondolja, hogy előbb találkoznának.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az időpontok ismeretében tudják a sportcsarnokot és az egész 
helyszínt biztosítani. Gondoskodniuk kell arról, hogy abban az időpontban ne legyen 
rendezvény a sportcsarnokban, valamint az útlezárást is meg kell oldaniuk. Ha ez öt órakor 
kezdődik, akkor már bőven előtte le kell, hogy zárják a helyszínt. Rengeteg idő lesz az is, mire 
beparkol mindenki a vásártérre.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ez bármelyik 
országban körülbelül másfél órás mutatvány volt. Ha négykor kezdenek el érkezni, akkor fél 
hatnál előbb nem fognak tudni elindulni, mert mire mindegyik ország beáll a helyére és 
megtalálja a saját tábláját, az sok időt fog elvenni.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ez a másfél órás intervallum elég erre? 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Nem, ez a 
minimum.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ha kicsúsznak ebből az időből, akkor az egész rendezvény 
csúszhat. 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Véleménye szerint 
erre még térjenek vissza később. Vagy erről most kellene dönteni?  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A helyszín lefoglalása lenne a lényeg.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Az órás kezdés 
lenne ideális. Úgy gondolja, hogy a Béla téren fél hét körül tudna a hivatalos megnyitó 
elkezdődni. 
  
Faragó Zsolt elnökhelyettes: 27 nemzet jön? 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Körülbelül. Persze, 
ha esős idő jön, akkor sok minden változhat.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Az odavezető út jelen állapotában nem alkalmas erre a 
rendezvényre. Véleménye szerint a Gemenc Zrt-vel egyeztetni kellene erről.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Holnap tárgyal 
velük.  
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Nyerges Tibor bizottsági tag: Jelenleg egy nyomtávon használható. Ezt ki kellene javítani, és 
a padkát rendezni kellene zúzott kővel vagy valamilyen hasonló módon, hogy a szembejövő 
autók ki tudjanak térni és ne a sárban kelljen menniük.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ez valamikor régen 
így is volt.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Egy hete volt kint megnézni a helyszínt. A közműellátással 
kapcsolatban is vannak gondjai. Nem tudja, hogy mi megy odáig, és ez milyen teljesítményt 
nyújt.  
 
Piros László, az Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnöke: Az árammal már voltak gondok a GP-n 
is. Egy-két gép rajtolt, és máris levágta az automatát.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ezeknek az 
egyeztetése mind folyamatban van.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Ezt lehet, hogy igen messziről kell odavinni. A bekanyarodásnál 
van egy doboz, amelyre 380 van ráírva. Már maga az a doboz is nagyon régi, abban nincs új 
vezeték. Technikailag nagyon körültekintően kell ezt megkezdeni.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ennek a felderítése 
mind folyamatban van.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Óriási tömegről van szó, így az illemhelyiség is kérdéses.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Lesznek mobil 
vécék is, mert környezetvédelmi területről van szó. Ez minden versenyen előírás, és a 
versenyszabályzatban is benne van, hogy hány főtől mit és hogyan kell biztosítani. De jó, 
hogy felmerültek ezek a kérdések.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: A fővédnökségtől milyen pénzeket remél a szervező bizottság?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Semjén miniszter 
úrra gondol a bizottság?  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Igen, de van mellette más személy is.   
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: A szövetség 
szeretett volna támogatást, de jelen pillanatban nem kapnak miniszter úrtól támogatást erre 
a rendezvényre. Éppen ezért is volt fontos, hogy a város hogyan áll ehhez a rendezvényhez. 
Ő maga egy másik vonalon Pakssal, Süli miniszter úrral és a Gemenc Zrt-vel is folytat 
tárgyalásokat, így azért vannak még lehetőségek. Éppen ma kapta az értesítést arról, hogy a 
nagy sátrat megkapják az MVM-től a világítással együtt.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Borászokat sikerült esetleg elérni?   
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Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Mindegyiket még 
nem, de folyamatban van. Van, akit még nem sikerült elérnie, de próbálkozik folyamatosan. 
De nagyon szívesen fogad ötleteket a bizottság tagjaitól is ezzel kapcsolatban. Rátukmálni 
senkire sem szeretnék a támogatást, ezért olyan személyeket keresnének, akik szívesen 
partnerek abban, hogy Magyarországot és Szekszárdot méltóan képviseljék ebben.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: A nemzetközi szervezet főszponzor?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Nem, egy cég a 
főszponzora ennek a rendezvénynek.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Neki úgy tűnt, hogy ez úgy történik, mint a bokszban.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ez nem profi, 
hanem amatőr rendezvény. A profi boksz pénzes dolog, amely egészen máshogy működik. Az 
íjászatban is van profi világ, de azok a személyek pénzes versenyzők, és teljesen más 
rendszerű versenyben versenyeznek.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Az amatőr világszervezet nem tudott a magyar kormánnyal 
kapcsolatba lépni?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Nem. Szerinte a 
sport is úgy működik, mint a művészet. Hiába csinál valaki egy nagyon jó dolgot, attól függ 
minden, hogy milyen kapcsolatai vannak az illetőnek.  
 
Piros László, az Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnöke: A kiemelt és látványsportok visznek 
mindent. 
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: A fővédnök általában mindig tud valamit intézni.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: A szövetség azért 
hosszabb távon gondolkodik ebben a versenyben, hiszen 2021-ben a vadászati világkiállítás 
is Magyarországon lesz. Ez a mostani rendezvény mintegy elő rendezvényként fog szerepelni. 
Hosszú távon tud ebből profitálni a szövetség, de részleteket nem lehet még mondani ezzel 
kapcsolatban. De vannak olyan jellegű tervek, amelyhez pozitívan álltak hozzá.   
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Ha Paks II. és a Gemenc Zrt. is tudná támogatni a rendezvényt, 
akkor maradna az önkormányzat, amely szintén egy elég nagy falatot vállalna be azzal, hogy 
azt a területet, amely az övé, rendbe teszi. Amit egyébként szükségszerűen amúgy is meg 
kellene csinálni. Így viszont kicsit előbbre hozódott ez a kérdés. Ő nagyon szeretné, hogy 
minden szép és jó legyen, de a mérnök emberek fogják megmondani, hogy mit lehet abból 
kihozni.  
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Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Már egy festés is 
csodát csinálna ott. Polgármester úrtól kaptak egyébként ígéretet a rendbe tétellel 
kapcsolatban.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Mindenképpen rendbe kell tenni. Biztos, hogy légkondicionálni 
is kell ott, mert a szigetelés ellenére is a nagy melegben lenne ott gond e nélkül. 
  
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Nemzetközi csapat 
nem fog ott megszállni, csak a munkások lesznek ott elhelyezve. Ez még mindig jobb így, 
mint egyes helyeken, ahol ők ilyenkor egy hétig sátorban aludnának. A hétfői megnyitóval 
kapcsolatban elmondja, hogy a VIP vendégek álló fogadáson is részt fognak venni. Ennek 
helyszínéül gondolt a Vármegyeházára is.  
 
Murvai Árpád elnök: Az állófogadást ki fogja finanszírozni?   
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Nincs meg a 
bizottság tagjainak a szerződés?  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: De megvan, csak az a kérdés, hogy minden változott, vagy csak 
a végszámok. 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ez a szerződés, 
amely itt van, nem az, amire ő gondol. Nem ez került aláírásra, ez egy terv volt.   
 
Murvai Árpád elnök: A bizottságnak ez az egyetlen egy dokumentuma van. Arról nincs 
tudomásuk, hogy a hölgy a várossal esetlegesen milyen megállapodást kötött.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: A város biztosítani 
fogja a városi létesítményeket. Gondol ez alatt a sportcsarnokra, a táborra és a Béla térre is. 
 
Piros László, az Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnöke: A focipálya is biztosítva lesz.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: A szerződésben öt 
millió forint is szerepel. Ennyivel támogatja a város a rendezvényt.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A megkapott dokumentum szerint a létszám függvényében 
járna a támogatás. 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ez csak a tervezet 
volt, amelyet a szövetség javasolt. Tudni kell, hogy nagyon körültekintően került aláírásra ez 
a szerződés, amely több mint három hónapig tartott, mikor is a szövetség úgy látta, hogy 
lehet, hogy mégiscsak Egerben kellene megtartani a rendezvényt. Ekkor ő mondta, hogy ne 
Egerben legyen, és beszélt a polgármester úrral, hogy legyenek forintosítva a dolgok és 
legyen a szerződés aláírva, nehogy elvigyék Egerbe a rendezvényt.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ha jól veszi ki, akkor ezt polgármester úr ígérte meg? 
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Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Igen. Ma 
találkozott is vele, ugyanis kért egy találkozót a mai napra egészen hirtelen. Polgármester úr 
mindenben pozitívan állt a dologhoz, és azt mondta, hogy, amit megígért, valamint mindent, 
ami tőle telik, teljesíteni is fog. Ezt az ígéretet kapták a mai napon.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: A bizottság is igyekszik hatékonnyá tenni ezt a kapcsolatot.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Majnay Gábor osztályvezetőnél itt van az a szerződés, amelyet a 
Közgyűlés elfogadott. 
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Ő látta azt a szerződést, csak most nem találja.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az utolsó két lapot megkapták, amikor kérték, de az eleje 
hiányzik. A polgármester úr ezek szerint ma is kijelentette, hogy ígért ötmillió forintot.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Igen, többek 
között.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nem látják ezt az ígéretet a költségvetésben.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Polgármester úr azt 
mondta, hogy úgy számolt a költségvetéssel, hogy ez abban benne is van.  
 
Murvai Árpád elnök: Ebbe az öt millió forintba bele kell érteni a helységeket és az egyéb 
költségeket is? 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Nem, a városi 
létesítmények külön kerülnek biztosításra.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A sportcsarnok rezsiköltsége is biztosítva lesz? 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Úgy került ez 
megfogalmazásra, hogy az összegre vonatkozóan külön részletes szerződést kötnek a felek, 
amikor tudják már pontosan, hogy mit mire és hogyan. Lehet, hogy valami más sokkal 
nagyobb érték lesz. Érti ez alatt például a kivetítést. Kedden, szerdán és csütörtökön egyéni 
kvalifikációk lesznek Sötétvölgyben a repülő rajtos rendszerrel. Csütörtökre terveznek oda ki 
egy koncertet is egy lazulósabb estével. A pénteki napnak nem olyan nagy a tétje, és nem is 
érint olyan sok mindenkit, hiszen csapatverseny kerül megrendezésre. Ez azt jelenti, hogy 
reggel elindulnak a csapatkvalifikációk, délután pedig sor került a csapatdöntőkre is. Nem 
minden ország tud csapatot elindítani, így az íjászok többsége csütörtök este már lazulni fog. 
Pénteken egy csapat már jön a stadionba, és előkészíti a terepet a szombati egyéni 
döntőkhöz.    
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A sportcsarnokban?  
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Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Igen.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ezek szerint a városnak péntekre is biztosítania kell a 
sportcsarnokot.  
 
Piros László, az Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnöke: Nem a sportcsarnokot, hanem a Dózsa 
pályát.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ezt stadionnak 
mondják, de ez a lelátós részt jelenti. Erre már a pénteki napon szükség lenne, mert lesz egy 
csapat, aki azon fog dolgozni, hogy be tudja azt rendezni vadászatos jelenetekkel egy nagyon 
izgalmas helyszínné. Kivetítő is lesz ott, és film is fog készülni. Külön veszi egy kép az íjászt, és 
külön egy másik a célt.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: A nézők ezt nézhetik a lelátón?  
 
Piros László, az Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnöke: Igen, az nézhető lesz, és jobban 
élvezhető is lesz, mert kint az erdőnek a nagy része le lesz azért zárva nehogy illetéktelen 
emberek rátévedjenek a pályára, lő irányba. Sötétvölgyben csak nagyon külső célokat lehet 
majd elég távolról nézni. Ez a lelátós verseny viszont élvezhető lesz. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Hat pálya lesz Sötétvölgyben, és mindkét helyi egyesület 
három-három pályát fog biztosítani. Ezek a pályák mennyire lesznek közönségorientáltak?   
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Lesznek kialakítva 
olyan célok, amelyeket lent, a bázisról láthatnak az érdeklődök.  
 
Piros László, az Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnöke: A belövő pályát is látni fogják elvileg.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az eredményeket hogyan fogják megtudni?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Az egyéni 
kvalifikációk eredményei beérkezést követően fel lesznek töltve. A lényeg igazából a döntőn 
van. Kategóriánként a hat legjobb sportoló kerül be a döntőbe.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A lelátó véleménye szerint rosszul néz ki azokkal a műanyag 
székekkel.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Minden céltáblánál lesz versenybíró? 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Igen, nem is egy. 
  
Nyerges Tibor bizottsági tag: Televízió, rádió és a sajtó is jön? 
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Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Az ezzel 
kapcsolatos egyeztetés még folyamatban van. Nem a helyiekre gondol ez alatt, hanem az 
országos és nemzetközi sajtóra. Elég széles az íjász társadalom egyébként. 
  
Nyerges Tibor bizottsági tag: Marketing szempontból az lenne a jó, ha a küldő országokból is 
lennének itt tudósítók. Vagy ez túlzás?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ez lenne a jó, de ez 
pénz kérdése. Attól is függ, hogy hány nemzetből jönnek versenyzők, és, hogy az adott 
nemzetből hány sportoló érkezik, valamint, hogy jönnek-e a csúcskategóriás versenyzők.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: De lesz azért ennek nemzetközi visszhangja is?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Mindenképpen 
lesz, éppen ezért fog a szövetség egy filmet összeállítani.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Tehát lesz egy film, amely bemutatja az egész versenyt, és ezt 
követően majd próbálja a szövetség ezt bemutatni nemzetközi szinten is?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Igen, valamint van 
érdekeltsége egy nemzetközi tévének is, amely horgász és vadász filmekkel foglalkozik. 
Lehetséges, hogy ez a tévé is fog filmet készíteni.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A lelátó borzalmas állapotban van, nem tudja, hogy fognak-e 
ott ücsörögni az emberek. Egy kivetítővel viszont sokkal látványosabbá lehet tenni az 
egészet.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Lesz kivetítő. A 
szövetség részéről ez előírás is. Ezt tehát meg kell, hogy oldják, akár a város részéről, akár 
egy cég megkeresésével.  
 
Murvai Árpád elnök: Nem mindegy, hogy ezt a városnak kell-e megoldani.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Nem kell 
megoldania, de, ha van rá lehetőség, akkor ebben együtt tudnának működni.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: A város is bérelte a legutóbbi nagy kivetítőt az Ákos koncerten.  
 
Csötönyi László bizottsági tag: A LED fal Bátaszéken van egy raktárban.   
 
Murvai Árpád elnök: Hogyan lesz lezárva a rendezvény?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Szombat reggel az 
egyéni döntőkre kerül sor a lelátós foci pályánál. Itt a parkolás megint egy kardinális kérdés 
lesz, mert szükség lesz a parkolókra. A vásárteret így megint be kellene iktatni.  
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nem tudja, hogy másnap lesz-e vásár, de, ha igen, akkor az 
elpakolásról és a rendbe tételről is kell gondoskodni nagyon gyorsan.  
 
Piros László, az Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnöke: A vásártérnél nem fognak sokáig 
tartózkodni az emberek, szemét ott nem fog képződni.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Az emberek 
beülnek az autójukba, és hazamennek. Nem szeretne nagyképűnek tűnni, de általában az 
íjászok nem szemetelnek. Az is a mottójuk, hogy, amit kivisznek magukkal, azt vissza is viszik. 
Ők nagyon természet közeli emberek. A döntő után a sportcsarnokban lesz az 
eredményhirdetés.  
 
Murvai Árpád elnök: Tehát szükség lesz aznapra is a sportcsarnokra.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Igen.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Körülbelül mikor kellene?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: 17 óra körül. Az 
eredményhirdetés után lenne még ott egy bankett is. Ez büfés jellegű vacsorát jelentene 
zenés mulatsággal.  
 
Murvai Árpád elnök: A főpályán?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Igen, bent a 
csarnokban. Sehol máshol nem tudnának ennyi embert elhelyezni.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Hat ember jut be a döntőbe? 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Kategóriánként és 
korosztályonként hat ember fog versenyezni a döntőben. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ez körülbelül hány embert jelentene?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: 110-et.  
 
Murvai Árpád elnök: Az eredményhirdetés és az álló fogadás a küzdőtéren lenne?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Igen. Máshol nem 
férne el ennyi ember.  
 
Murvai Árpád elnök: Ezt át kell rendezni, majd vissza is kell rendezni. Van-e olyan 
kivitelezője ennek az állófogadásnak, akivel már beszélt vagy kapcsolatba lépett a szervező 
bizottság?  
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Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Előzetesen 
egyeztetettek már a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft-vel.  
 
Murvai Árpád elnök: A zenés mulatságra újra át kellene rendezni a termet.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Véleménye szerint 
nem.  
 
Murvai Árpád elnök: Az állófogadás és a táncmulatság ugyan ott lenne?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Igen.  
 
Murvai Árpád elnök: Az asztalokat nem kell kivinni?  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Az állófogadásra nem kell sok asztal.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Az asztalokat a 
csarnok hátsó végébe lehet tenni. Az eredményhirdetés középen zajlana, és így maradna 
hely a táncnak is.  
 
Murvai Árpád elnök: Ki fogja fizetni ezt? Kinek a költségvetéséből fog menni? 
  
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: A helyszínt a 
szerződés alapján megkapják. A többi mind egyezség kérdése. Ezek mind folyamatban 
vannak még.  
 
Murvai Árpád elnök: Hogyan történik a vendégek elutazása?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Valaki már 
szombaton el fog utazni, sok országból jelezték viszont, hogy maradni fognak még több 
napot.  
 
Murvai Árpád elnök: Repülőtéri transzfert kell biztosítani?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Lesz ilyen is.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A sportcsarnok mikortól kell, hogy üres legyen erre a szombati 
rendezvényre? Ha be kell rendezni, akkor véleménye szerint ez az egész napot el fogja vinni.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Nem tudja, hogy 
mennyi idő alatt fogják berendezni.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ki fogja berendezni? Mert annak az illetőnek kellene 
nyilatkoznia arról, hogy mennyi időre van szüksége ehhez. Az utakhoz hasonlóan a csarnokot 
is le kell zárni.  
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Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Többet tudna, ha 
tudott volna beszélni a sportcsarnok igazgatójával.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Vele ők sem tudtak beszélni.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Az előzetes 
megbeszélések alapján ő tudott volna mindenben segíteni. Ő tudna elmondani, hogy mennyi 
időbe telik a csarnoknak a leterítése és a megterítés is.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ezt ő bonyolítja le?  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Arról volt szó, hogy 
a dobogóról és az ehhez hasonló részletekről a tavasz folyamán fognak még beszélni. De, 
ahogyan elnök úr is mondta az ülés elején, változások történtek. Ezért sok mindenre még 
nem tud választ adni, mert sok mindenről nem tudott még tárgyalni senkivel sem.  
 
Murvai Árpád elnök: A záró ünnepséget bele kell érteni az öt millió forintos ígéretbe, vagy ez 
már ezen felül van? Elnézést kér, hogy folyton ezt kérdezi, de felelőssége van az embernek.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Lehet, hogy erről még korai ilyen tételesen beszélni.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Egy az, hogy korai 
és nem aktuális. A helyszín legyen biztosított arra az időpontra, ez egy kardinális kérdés 
most. A büfé üzemeltetése, a dobogó, a háttér még függ attól is, hogy milyen szponzorokat 
sikerül behozni.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Elnök úr arra gondolt véleménye szerint, hogy, ha a 
sportcsarnoknak az önköltséges bérbe adása például egy millió forint, akkor ez benne van-e 
ebben az öt millió forintban.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ez ebben biztos, 
hogy nincs benne, mert a létesítmények ezen felül vannak.  
 
Murvai Árpád elnök: Tehát van ígéret öt millió forintra?   
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Igen, valamint a 
városi létesítményekre is.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Polgármester úr ezt az ígéretet tette? 
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ez nem ígéret, erről 
szerződés van.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A szerződés elejét nem látták.  
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Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Több olyan pontja 
is van a szerződésnek, amelyet nem tud most idézni, hiszen nyilvánvalóan nem is ő az 
aláírója.  
 
Murvai Árpád elnök: Szeretné, ha a bizottság is látna egy szerződéspéldányt.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ezt úgy lehet 
megtenni, ha az elnök úr ír egy levelet a szövetségnek és a polgármester úrnak, amelyben 
hivatalosan kikéri ezt a szerződést. Ő nem adhatja csak úgy oda ezt a szerződést.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Majnay Gábornál itt van a szerződés, amelyben le van írva, hogy a 
helyszíneket térítésmentesen biztosítja az önkormányzat. Szerepel a szerződésben az is, 
hogy a megnyitót követően a Béla téren a sportolók részére vendéglátás lesz biztosítva helyi 
borokkal, üdítővel, ásványvízzel és pogácsával. A szerződésben benne van, hogy az 
önkormányzat öt millió forintot biztosít a rendezvényhez, amelyről a felek külön 
megállapodást kötnek.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Ez a szerződés, 
amiről beszélt.  
 
Murvai Árpád elnök: Ezt ők nem látták. 
  
Zaják Rita bizottsági tag: Elfogadta a közgyűlés. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: De most a két hátsó lapot kapták csak meg.  
 
Murvai Árpád elnök: Ők ezt a szerződést kikérték, de nem ezt kapták meg, hanem csak két 
lapot.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Javasolja, hogy a bizottság kérje meg a jogi és bizottsági 
referenst, hogy ezt a szerződést a bizottság valamennyi tagjának küldje meg.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az egész szerződést.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Az aláírt példányt.  
 
dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens: A tervezet fent van a honlapon, úgy tudja, 
hogy a Közgyűlés azt fogadta el.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Tervezet már 
nagyon sok volt.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Abból indulnak ki, hogy az aláírt szerződés a végleges.  
 
dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens: Hozzon erről a bizottság egy határozatot. 
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: A kapcsolattartó személyét is határozatba kellene foglalni.  Le 
kellene egyeztetni azt is, hogy milyen időpontokban szükségesek azok az ingatlanok. Azt is 
rögzíteni kellene, hogy a bizottság támogatja a rendezvényt.  
 
Murvai Árpád elnök: A bizottság által megkapott szerződésben kapcsolattartónak Böröcz 
Máté van még megnevezve. Javasolja, hogy a bizottság javasolja a Közgyűlésnek a Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Magyar Íjász Szövetség között létrejött I/E/196-
1/2019 iktatószámú együttműködési megállapodás módosítását az alábbiak szerint: 

- elismerve Böröcz Máté érdemeit az együttműködés terén a bizottság az 
önkormányzat részéről Faragó Zsolt elnökhelyettest javasolja kapcsolattartónak 
megnevezni együttműködési megállapodásban; 

- a bizottság javasolja Majnay Gábor Humán Osztályvezetőt megjelölni a helyi 
íjászszövetségekkel való kapcsolattartásra. 

Megkérdezi Majnay Gábor osztályvezető urat, hogy elfogadja-e ezt a megbízást. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Elfogadja és köszöni.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 31/2020. (II.20.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Magyar Íjász 
Szövetség között létrejött együttműködési megállapodás 
módosítására vonatkozó javaslatról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottsága javasolja a Közgyűlésnek a 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Magyar Íjász 
Szövetség között létrejött I/E/196-1/2019 iktatószámú 
együttműködési megállapodás módosítását az alábbiak szerint: 

 elismerve Böröcz Máté érdemeit az együttműködés terén a 
bizottság az önkormányzat részéről Faragó Zsolt 
elnökhelyettest javasolja kapcsolattartónak megnevezni 
együttműködési megállapodásban; 

 a bizottság javasolja Majnay Gábor Humán Osztályvezetőt 
megjelölni a helyi íjászszövetségekkel való kapcsolattartásra. 

 
Határidő: 2020. február 27. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 
Murvai Árpád elnök: Megköszöni Alexandra Maneának és Piros Lászlónak is a részvételt, 
valamint azt, hogy általuk át tudták beszélni ezt a témát. Véleménye szerint sor fog még 
kerülni ehhez hasonló megbeszélésekre.  
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Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: Szeretné 
megköszönni a meghívást. Említésre került, hogy az időpontokat pontosítani kellene. Ezt 
elmondja még egyszer? 
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Ezt majd a kapcsolattartóval kell egyeztetni.  
 
Murvai Árpád elnök: Jó lenne, ha minden hivatalosan lenne megküldve, hogy azt továbbítani 
tudják majd az illetékesek felé.  
 
Alexandra Manea, az íjász világbajnokság szervező bizottságának tagja: További jó munkát 
kíván.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: A szerződéssel kapcsolatban azt szeretné, ha a már aláírt, 
érvényben lévő együttműködési megállapodás kerülne megküldésre teljes egészében.  
 
Murvai Árpád elnök: Javasolja, hogy a bizottság hívja fel a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Magyar Íjász Szövetség között létrejött, 
aláírt, érvényben levő megállapodást szkennelt formában küldje meg a bizottság részére. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 32/2020. (II.20.) határozata 
a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Magyar Íjász 
Szövetség között létrejött együttműködési megállapodás 
megküldéséről 

 
Szekszárd megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottsága felhívja a Polgármesteri Hivatalt, 
hogy a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Magyar 
Íjász Szövetség között létrejött, aláírt, érvényben levő megállapodást 
szkennelt formában küldje meg a bizottság részére. 

 
Határidő: 2020. február 21. 
Felelős: dr. Molnár Kata jegyző 

 
2. napirendi pont: 

Közösségi szemétszedés 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Faragó Zsolt elnökhelyettes 
Előadó: Faragó Zsolt elnökhelyettes 
 



 

  0220jkv 

22 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az egyik közösségi oldalon indított februárban egy 
kezdeményezést, amellyel a városnak bizonyos problémás területeit szeretné megtisztítani. 
Ezt márciusi tisztogatás néven keresztelte el. Szeretné bevonni a sportegyesületeket is ebbe 
a projektbe. Ahhoz, hogy ez működőképes legyen, meg kellene kérni Majnay Gábor 
osztályvezető urat, hogy vegye fel a kapcsolatot a sportegyesületek elnökeivel. Ez alapján 
készülhetne egy adatbázis, amelyből megtudhatnák, hogy melyik egyesület, hány fővel tudná 
ezt az önkéntes munkát vállalni.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Ezt nem lehetne keverni a már bevett, és jó gyakorlatnak 
számító tavaszi nagytakarítással?  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nem tudják keverni. Felvette ez ügyben a kapcsolatot az 
ALISCA TERRA Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft-vel. (a továbbiakban: Alisca Terra) A cég 
jelezte, hogy a tárolásra nincs kapacitásuk. Egy vállalkozó megkereste ezzel az eseménnyel 
kapcsolatban, és jelen pillanatban úgy néz ki, hogy március elején ezt meg lehetne valósítani, 
és a legproblémásabb területek ki lennének takarítva ez által. Javasolta a vállalkozónak a 
Búzavirág és a Halas utca környékét, mert ez tényleg szakértelmet igényel. A másik 
frakciónak is felhívta erre a figyelmét, és kérte, hogy jelezzék neki az általuk problémásnak 
ítélt területeket. A válaszoknak február 29-ig meg kellene érkezniük ahhoz, hogy ezt a 
projektet meg tudják valósítani. Az eddigi tervek szerint március 2. és 5. között kerülne sor 
valamikor erre. Az egyik munkaruházati üzlet felajánlotta, hogy biztosít gumikesztyűket erre 
a célra, ezért is kellene, hogy Majnay Gábor által megtudják, hogy hány főre számíthatnak. 
Az Alisca Terra konténert és zsákokat is tudna erre az időpontra biztosítani. Ebben a 
projektben civil szervezetek és magánszemélyek is részt vehetnének.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: A Humán Osztályt kellene a határozati javaslatban 
meghatározni. 
 
Murvai Árpád elnök: Javasolja, hogy a bizottság hívja fel a Polgármesteri Hivatal Humán 
Osztályát, hogy vegye fel a kapcsolatot a város sportegyesületeivel a bizottság 
elnökhelyettese által megfogalmazott közösségi szemétszedés sikerességének előmozdítása 
érdekében. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 33/2020. (II.20.) határozata 
a Humán Osztály felkéréséről közösségi szemétszedéssel 
kapcsolatban 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottsága felhívja a Polgármesteri Hivatal 
Humán Osztályát, hogy vegye fel a kapcsolatot a város 



 

  0220jkv 

23 

sportegyesületeivel a bizottság elnökhelyettese által megfogalmazott 
közösségi szemétszedés sikerességének előmozdítása érdekében. 

 
Határidő: 2020. február 28. 
Felelős: dr. Főfai Klára igazgatóságvezető 

 
3. napirendi pont: 

Egyebek 
 
dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens: A Közgyűlésnek jövő héten lesz az ülése, így 
bizottsági ülést is kellene tartani az előterjesztések véleményezése kapcsán. Kellene egy 
időpont a bizottság ülésére. 
 
A bizottság tagjai megállapodnak abban, hogy február 24. napján 15 órakor tartják soron 

következő ülésüket, majd ezt követően 16 órától együttes ülést tartanak a Gazdasági és 

Városfejlesztési Bizottsággal az ügyvezető igazgatói állásra beérkezett pályázatok 

véleményezésével kapcsolatban.  

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 20 óra 15 perckor 
berekeszti.  

K.m.f 
 
 
 

  
 

  Mácsik Henrietta 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
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